



ព័ត៌មានសាលាបឋមសិក្សា
ប្រចាំខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៧
រំល ០២



អន្តរជាតិសិក្សាសាលា ស្ទួន អេហ្វ សៀមរាប International School of Siem Reap

ព័ត៌មានពីនាយិកាសាលាបឋមសិក្សា

ជូនចំពោះលោក-លោកស្រីជាទីគោរព,

យើងខ្ញុំសង្ឃឹមថា លោក-លោកស្រីទទួលបានការកំសាន្តជាមួយក្រុមគ្រួសារក្រោយថ្ងៃឈប់សម្រាកមួយរយៈពេលនេះ។ កូនៗលោក-លោកស្រីវិលត្រឡប់ចូលរៀន វិញដោយទឹកមុខញញឹមស្រស់ស្រាយលើការសិក្សាសារជាថ្មី។ ចំណែកនៅសាលារៀនវិញ ក៏មានភាពមមាញឹកច្រើនដែរ ខណៈពេលដែលសាលានឹងមានការរៀបចំ កម្មវិធីបណ្តាលយសិក្សា ដែលលោក-លោកស្រីអាចអានបន្ថែមនៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។ សូមលោក-លោកស្រីចុះឈ្មោះក្នុង ClassDojo ដើម្បីបង្កើន ការទំនាក់ទំនងល្អជាមួយកូនៗ និងជាឧបករណ៍ប្រើប្រាស់សម្រាប់ទំនាក់ទំនងនាពេលអនាគតរបស់សាលាផងដែរ។ សូមថ្លែងអំណរគុណរាល់ការគាំទ្រពីសំណាក់លោក-លោកស្រី ។

ថ្នាក់ដូច (Dojo)

ដើម្បីកាត់បន្ថយការប្រើប្រាស់ក្រដាស និងពង្រឹងការទំនាក់ទំនង ឲ្យមានប្រសិទ្ធភាពល្អ រវាងមាតាបិតានិង អាណាព្យាបាល សិស្សជាមួយលោកគ្រូ អ្នកគ្រូព្រមទាំងសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ផងនោះ សាលាបាននឹងកំពុង ប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធថ្មី សម្រាប់លោក/លោកស្រី ដោយគ្រាន់តែបំពេញព័ត៌មានមួយចំនួនតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិត (online)។ ប្រព័ន្ធថ្មីនេះត្រូវបានហៅថា ថ្នាក់ដូច ហើយបានធ្វើតេស្តសាកល្បងដោយថ្នាក់5A។ ព័ត៌មានត្រូវទប់ដែលយើងទទួលបានគឺមានភាពវិជ្ជមាន ហើយលោក/លោកស្រីអាណាព្យាបាលអាចមើលឃើញនូវជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់កូនៗលោក/អ្នកតាមរយៈរូបថត និងសារដែលបានបង្ហាញនៅក្នុងរឿងរ៉ាវថ្នាក់រៀនរបស់ 5A ។ នៅសប្តាហ៍ក្រោយនេះ លោក/លោកស្រីអាចភ្ជាប់គណនេយ្យកូនរបស់លោកអ្នកនៅក្នុងថ្នាក់រៀនបាន ដោយ គ្រាន់តែប្រើប្រាស់កម្មវិធី អាយអូអេស(OS) និងអែនដ្រាយ (Android)។ ចំពោះលោកអ្នកដែលប្រើប្រាស់ ទូរស័ព្ទដៃស្មាតហ្វូន (smart phone) ឬ ថេប្លិច(tablet) លោកអ្នក អាចចុចចូលក្នុងវិបសាយបែបនេះបាន <https://www.classdojo.com/> ។ ដើម្បីបំពេញក្នុងការចុះឈ្មោះកូនរបស់លោកអ្នក សាលាត្រូវការសារអេឡិចត្រូនិច(Email Address) របស់ លោក/លោកស្រីដែលជាមាតាបិតា អាណាព្យាបាលសិស្សជាមុនសិន។ អាស្រ័យដ្ឋានបានជម្រាបជូនខាង លើសូមលោក/លោកស្រីដែលជាមាតាបិតា និងអាណាព្យាបាល សិស្សមេត្តាបំពេញអាស័យដ្ឋានសារអេឡិចត្រូនិច ត្រូវបានខាងក្រោម រួចប្រគល់ជូនមកសាលាវិញ។ សាលានឹងបញ្ជូលកូនរបស់អស់លោក/លោកស្រីទៅថ្នាក់កុំព្យូទ័ររួច នៅពេលដែលទទួលបានព័ត៌មានពីអស់លោក/អ្នក។

សូមចូលរួមអបអរសាទរដល់អ្នកគ្រូ សារ៉ា

សូមធ្វើការចូលរួមអបអរសាទរចំពោះអ្នកគ្រូសារ៉ា និងលោក ជិន ដែលទើបតែសម្រាលបានកូនប្រុស ឈ្មោះ គីរី លីរី។ គីរី កើតនៅថ្ងៃទី២៦ ខែកញ្ញា វេលាម៉ោង1:04 ព្រឹក។ សារ៉ា និងកូនប្រុសរបស់នាងគឺមានសុខភាពល្អ ហើយយើងបានដឹងហើយថា ពួកគាត់ទាំងពីរនាក់នឹងធ្វើជាឪពុកម្តាយដ៏ល្អ និងសូមផ្ញើសេចក្តីស្រឡាញ់ពីអ្នករាល់



ចំណាំ៖ សូមមេត្តាយកម្របអាហារណាដែលមានសុខភាពល្អមកសាលារៀនរាល់ថ្ងៃ។



សិស្សថ្នាក់ R2B កំពុងតែរៀបធៀបប្រាសាទពីក្រដាសដែលមិនជាច្រុងៗរបស់ពួកគេ។

We are one,
But we are many.

